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Abstract (en)
[origin: WO2015197753A1] The invention relates to a hand-held power tool having a tool receptacle (2) for accommodating a tool insert (4)
along a working axis (11), a motor (5), and a blocking-body coupling (21) having a quantity of blocking bodies. A sensor (27) is used to record a
measurement signal (28) as a measure of vibrations within the hand-held power tool (1). A bandpass filter (29) has a passband in which a frequency
equal to the product of the rotational speed of the drive-side wheel (22) having the quantity N of the blocking bodies (24) lies. The measurement
signal (28) filtered by the bandpass filter (29) is fed to an evaluating unit (30). If a limit value is exceeded by the filtered measurement signal (28),
the evaluating unit (30) reduces the rotational speed of the motor (5).

Abstract (de)
Eine Handwerkzeugmaschine hat eine Werkzeugaufnahme 2 zum Aufnehmen eines Werkzeugs 4 längs einer Arbeitsachse 11, einen Motor 5
und eine Sperrkörperkupplung 21 mit einer Anzahl von Sperrkörpern. Ein Sensor 27 dient zum Aufzeichnen eines Messsignals 28 als Maß für
Vibrationen innerhalb der Handwerkzeugmaschine 1. Ein Bandbreitenfilter 29 hat einen Durchlassbereich, in dem eine Frequenz gleich dem
Produkt der Drehzahl des antriebsseitigen Rads 22 mit der Anzahl N der Sperrkörper 24 liegt. Einer Auswertungseinheit 30 wird das von dem
Bandbreitenfilter 29 gefilterte Messsignal 28 zugeführt. Die Auswertungseinheit 30 reduziert bei Überschreiten eines Grenzwertes durch das
gefilterte Messsignal 28 die Drehzahl des Motors 5.
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